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Nový rok pokračuje tak, jak starý skončil. V ulicích je polomrtvo, lidé mizí především do přírody.
Demonstrace pořádaná večer na Silvestra na Václavském náměstí byla přehlídkou policejní výstroje
a naivity pořadatelů. Myslet si, že ve večerních hodinách v tento den přijde do centra Prahy
demonstrovat mnoho lidí, je prostě ze zásady hloupé. Kdo mohl, odjel přes den na hory nebo někam,
kde byl daleko od policistů vedených na dálku Hamáčkem.

Dělat revoluci v počtu sto účastníků je podobné, jako když jdete s prakem na atomovou
bombu. Dokud se nepodaří sjednotit více lidí, a to není ani dav v počtu 200 000, nic se nezmění.
Pořádání protestů musí mít svou úroveň a solidní technické zázemí. A také aspoň v rámci možností
reprezentativní moderování. Amatérismus současných aktivistů je bohužel pro mnohé
kontraproduktivní. V zahraničí se protestuje také. Nový rok začali demonstrací například v
rakouském městě Linz, kde se sešlo 15000 lidí, a aniž by byli ohrožováni policií, ukázali svou
nespokojenost s nesmyslnými opatřeními evropských vlád. Komu se zdá být překvapivé, že většinou
konzervativní a poslušní Rakušané jsou v tomto směru aktivnější než my, má svým způsobem pravdu.
Češi a Moravané se chovají jako ovce.

Nechali jsme si vzít mnohé. Práci, peníze a zisky, sociální život, sport, kulturu, přístup k
řádnému vzdělání, cestování. I když zatím u nás nezacházíme do takových extrémů, jako třeba na
Slovensku, přesto se život naprosto přetváří. Už víme, že nejde o něco dočasného, reálně hrozí
nevratné změny. A to je doslova pobuřující. Politici si s námi dělají to, co chtějí. Pokud někdo
poslouchal novoroční projev předsedy vlády Babiše, musel získat dojem, že koronakrize byla pro nás
v důsledku prospěšná. Neskutečná hra na city by možná rozplakala méně přemýšlivé, lidi krachující,
žijící ze dne na den musela především naštvat. Nazvat epidemii za výzvu, se kterou se řada
podnikatelů poprala s hrdostí, někteří z nich dokázali založit prosperující nové firmy, je výsměchem
těm, kterým bylo zakázáno vykonávat svou činnost. O to více, že se nárůst majetku Andreje Babiše za
poslední rok odhaduje na +20 mld. korun. Vyzdvihovat využívání internetu k udržování kontaktů a
tvrdit, že Home Office si lidé oblíbili, je doslova arogance. Ignorovat ztrátu možností potkávat se,
komunikovat, být spolu v rodinách i mimo ně je prostě pro budoucnost nebezpečné. Takto žít prostě
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nechceme.

Lze se domnívat, že nynější situace je předzvěstí toho, co se bude dít v blízké budoucnosti.
Momentální fenomén covid-19 může být později nahrazen jinou epidemií, ale využít lze i vymyšlenou
ekologickou hrozbu, vzpomeňme na ozónové díry, možnosti udávat různé koncentrace jakýchkoliv
plynů, ale také třeba nedostatek elektřiny či například vody. Elity si již vyzkoušely, co vše si mohou
dovolit. Kam až lze zajít, ukazují Slováci. Vražda bývalého policejního prezidenta je ukázkou zvůle
moci tamní stávající vlády. Omezování návštěv v samotných rodinách už jer doslova teror,
uvědomíme li si, že nežijeme v době války, ale pouze zažíváme uměle vytvořenou pandemii. Naprostá
nedůvěryhodnost zdrojů informací způsobuje mezi lidmi zmatek.

Snad nikdy neexistovalo tolik rozporuplných zpráv, jako nyní. Naprosto protichůdných.
Navíc právě ti, kterým věříme minimálně, stojí za propagandou něčeho, co dle všeho je buď
neúčinné, nebo dokonce škodlivé. Což vzbuzuje strach a obavy. K tomu je nám vyhrožováno
restrikcemi a sankcemi. Politici, kteří mají pracovat pro společnost, nás zamykají, ožebračují,
zneužívají proti nám námi placenou policii. A teď nás i dost možná ohrožují. Propaganda, k níž jsou
zneužiti chudnoucí či prodejné umělecké elity, jede na plné obrátky, k tomu vytváření strachu
pomocí médií a čísel, jejichž původ nelze dohledat. Ne, nenacházíme se v době, ve které bychom
chtěli žít. Buď ji zkusme změnit, nebo přijdeme o vše. A to je poselství inadhledu pro všechny naše
čtenáře.
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